
 
 

 
 

Αθήνα, 21 Αυγούστου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: «Υπό εγκατάλειψη το γήπεδο της ΠΑΕ Skoda Ξάνθη στα 

Πηγάδια» 

               

Θλιβερό αν μη τι άλλο στιγμιότυπο από την Ξάνθη κυκλοφόρησε στα social 

media. Μετά τη διάλυσή της ως ΠΑΕ, η ομάδα της πόλης κάνει τη δική της 

προσπάθεια να επιστρέψει μέσω των τοπικών πρωταθλημάτων. Ενώ λοιπόν ο 

ΑΟΞ έχει επανέλθει στην ιστορική του έδρα στην οδό Βασιλίσσης Σοφίας, το 

άλλοτε σύγχρονο γήπεδο στα Πηγάδια έχει αφεθεί στην τύχη του. Τουλάχιστον 

αυτό φαίνεται από την εικόνα του αγωνιστικού χώρου, που άλλοτε φιλοξενούσε 

μεγάλους αντιπάλους, αλλά και ευρωπαϊκά παιχνίδια και σήμερα μοιάζει με 

βοσκοτόπι. Το προπονητικό κέντρο που βρίσκεται στον ίδιο χώρο, παραμένει σε 

καλή κατάσταση, ωστόσο το γήπεδο που έχει φιλοξενήσει πλήθος σημαντικών 

ποδοσφαιρικών αναμετρήσεων, θυμίζει πλέον χωράφι. Οι εξέδρες δείχνουν σε 

καλύτερη κατάσταση, αλλά δεν υπάρχει σαφής εικόνα. 

Είναι πραγματικά λυπηρό πως το στολίδι της περιοχής και ένα γήπεδο που 

φιλοξένησε σπουδαίες αναμετρήσεις να βρίσκεται σε τέτοιο χάλι πάντα σύμφωνα 

με τις φωτογραφίες που κυκλοφόρησαν πριν λίγες μέρες. 

Κάτι ανάλογο έχει γίνει στο παρελθόν και με άλλα γήπεδα στην επαρχία, όπως το 

AEL FC Arena, το Παγκρήτιο, το Πανθεσσαλικό και το Καυτατζόγλειο.   

 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο τέτοιες γηπεδικές εγκαταστάσεις αφήνονται στην τύχη τους 

από τους αρμόδιους φορείς; 

2. Τι μπορεί να κάνει η πολιτεία και συγκεκριμένα το Υπουργείο σας για να 

συντηρηθούν και να δωθεί μια ανάσα άθλησης στους κατοίκους των περιοχών; 
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